
Innspill fra Ofstad – Grendalaget Viljen     Rørvik 21.10.2020  

 

Fra kommunen: Dag Roar Opdal  

 

 

Innspill fra Viljen 

 Grendalaget har mellom 60 og 70 medlemmer.  

 Det er investert mye i å renovere og utbedre grendehuset. Det er 

pusset opp for rundt én million kroner.  

 Flere arrangement har gått bra økonomisk. 

 Folket har bidratt - god dugnadsinnsats. Viktig å gjøre noe 

sosialt ut av det. 

 Viktig med trivselstiltak. 

 Engasjere folk i alle aldre.  

 Flere forsamlingshus kunne trengt en større overhaling – 

muligheter for kommunale bidrag ville ha vært bra. 

 Mange av husene er ikke skiltet med adkomst langs veien, slik 

som det på Ofstad. Hadde vært fint om kommunen kunne ha 

fikset det.  

 Viktig med rekruttering eller så dør lagene i grendene ut.  

 Dårlig kollektivtransport – begrenser bruken av husene. Særlig 

gjelder dette i forhold til aktiviteter rettet mot barn og unge.  

 Utvikle et tettere samarbeid mellom de ulike lagene og 

foreningene i Nærøysund kommune. 

 Aktivitetskalender som viser hva som skjer i kommunen må 

prioriteres. Vil lette planleggingen av arrangement og inspirere 

til samarbeid.  

 Stimulere til besøksordninger – mange ensomme som sitter 

rundt om i kommunen. Grendehusene kan være en utmerket 

arena. Ville vært svært positivt med kommunal støtte.  

 Velkomstpakker for tilflyttere med ulike aktiviteter og tiltak må 

prioriteres. Samarbeid mellom frivilligheten og kommunen er 

nøkkelen til suksess.  

 Viktig å få frem vårt samlede utdannings- og botilbud.  



 Gangveg mellom Sjøhaugen og Ryum må på plass. Mange 

trafikkfarlige episoder er registrert her. Stor fare for alvorlig 

ulykke.  

 Det må på plass lyspunkt i kryss der elever går av og på 

skolebussen. Eks. Ofstadkrysset, Evenstadkrysset, 

Dekkerhuskrysset m.fl.  


